
Frågor efter Öppet möte VIOL 3 – Transportföretag  
 

• Vad händer med krönta skäppor i Viol3? Kommer skäppor behöva bli krönta igen i samband 
med att vi går över till MPS? 

o Detta kan vi inte besvara just nu då det inte är beslutat ännu. 

 

• Hur kommer vi att veta vilka vågar som är kopplade till Biometria och vilka som inte är det? 

o På ''våra'' mätplatser används MPS. I övrigt ansvarar de själva för system. Det 
kommer att fungera lika så som det gör idag i VIOL 2. 

 

• När kvittot kommer digitalt till en e-post, vad kommer mailets ämne vara? Blir det RNR 
nummer? 

o Ämne: Leveransid,reg.nummer, datum. I mejlet: Mottagningsplats och utförande 
aktör. 

 

• Verifiera gärna om/att det går att köra in flera avtalsobjekt i samma skeppa. Dessa går ju inte 
att få in och utvikt på separat. Men går det att uppskatta andel per avtalsobjekt då? Klarar vi 
VML? Tänker på skogsflis/GROT 

o Det är möjligt att dela skeppa i VIOL 2. Biometria kommer inte dela skäppor då 
uppgifterna kommer från chauffören. I dom fall vi hjälper kund med det byter vi 
mätandeföretag till den som lämnat in ärendet. 
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